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1. The JIF World Competitions 2022 Event is officially confirmed. From today: 
a) the provisions of the Registration Document (https://bit.ly/38vIKzJ ) apply  
b) you can officially book your flight / train / bus to get to Lyon, France at the latest on the 
afternoon of Tuesday 5 July 
c) a Whatsapp group will be set up where the heads of the various Delegations and the Team 
Captains are invited to participate. This group aims to speed up the necessary information on 
the Event 

 

L'Evénement JIF World Competitions | Coupe du Monde 2022 est officiellement confirmé. A 
partir d'aujourd'hui: 
a) les dispositions du Document de Référence (https://bit.ly/3uTW7kE ) s'appliquent 
b) est officiellement possible réserver votre vol / train / bus pour vous rendre à Lyon, France au 
plus tard l'après-midi du mardi 5 juillet 
c) un groupe Whatsapp sera mis en place où les chefs des différentes Délégations et les 
Capitaines des Equipes sont invités à participer. Ce groupe a pour but d'accélérer les 
informations nécessaires sur l'Événement 

 

2. Starting from today begins the 2nd phase for the Registration to the Event. The cost of the 
Sport Pack is therefore € 130 per person; from 1st to 25th May 2022 (last day to register), the 
participation fee will be at the full price of € 150 
 

A partir d'aujourd'hui commence la 2ème phase d'Inscription à l’Evénement. Le coût du Pack 
Sport est donc de 130 € par personne ; du 1er au 25 mai 2022 (dernier jour pour s'inscrire), les 
frais de participation seront au prix fort de 150 € 
 

3. The payment of the Welcome Pack for the benefit of the Local Organizing Committee 
"Association Foot à 2 Champagne" - an essential element to be able to participate in the JIF World 
Competitions 2022 - is expected with a deadline of 30 April. Please also indicate any 
accompanying persons (Coach, Managers, Relatives, Friends) who will benefit from the reduced 
rate at 50%. 
Those wishing to take part to the Gala Evening on Saturday 9 July, at the end of the official 
competitions, are requested to confirm their participation well in advance; if possible, inserting this 
fee (to be communicated soon) in the transfer for the benefit of the Local Organizing Committee 
To    Jorkyball Lyonnais  

Bank    Banque Rhône-Alpes  
Bank Address   27, Avenue Raymond de Veyssières – 69130 Ecully, France  
IBAN    FR7610468022931518810020196  
BIC/SWIFT   RALPFR2G 
 

Le versement du Pack Prestations d'Accueil au bénefice du Comité Local d'Organisation 
"Association Foot à 2 Champagne" - élément indispensable pour pouvoir participer aux 
Compétitions Mondiales JIF 2022 - est prévu avec une échéance au 30 avril . Merci d'indiquer 
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également les éventuels accompagnateurs (Coach, Cadres, Parents, Amis) qui bénéficieront du 
tarif réduit à 50%. 
Les personnes souhaitant participer à la Soirée de Gala du Samedi 9 Juillet, à l'issue des 
compétitions officielles, sont priées de confirmer leur participation bien à l'avance ; si possible, en 
insérant le montant (qui sera communiqué vite) dans le virement au Comité Local d'Organisation : 
Beneficiaire  Jorkyball Lyonnais  
Banque  Banque Rhône-Alpes  
Adresse  Banque 27, Avenue Raymond de Veyssières – 69130 Ecully, France  
IBAN   FR7610468022931518810020196  

              BIC/SWIFT  RALPFR2G 

 
4. Everyone is reminded that to participate in the JIF World Competitions it is necessary, within April 

30th:  
a) to sign the JIF Code of Conduct, which will then be accepted or not by JIF allowing participation. 

This document will be sent to Head of Delegations and Teams’ Captains 
b) to send a valid Medical Certificate, as well as the presentation of a valid Electrocardiogram 
(both performed from July 9th, 2021), for the practice of an amateur sport - with the name and 
signature of the Doctor, within April 30th; 
c) in accordance with the laws of the French Republic, players must show the Covid Green Pass. 
A specific Protocol for Covid19 measures will be realised on June 2022; 

Il est rappelé à tous que pour participer aux JIF World Competitions il faut, avant le 30 Avril : 
a) signer le Code de Conduite JIF, qui sera alors accepté ou non par JIF permettant la participation ; 
b) envoyer un Certificat Médical valide, ainsi que la présentation d'un Electrocardiogramme 
valide (tous deux effectués à partir du 9 juillet 2021), pour la pratique d'un sport amateur - avec 
le nom et la signature du médecin, avant le 30 avril ; 
c) conformément aux lois de la République française, les joueurs doivent présenter le Covid 
Green Pass. Un Protocole spécifique aux mesures Covid19 sera réalisé en juin 2022 
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